
Referat fra ekstraordinær generalforsamling i 

Ejerforeningen Engdalsvej 71-73 d. 29. marts 2016 

 

Dagsorden 

Opfølgning fra generalforsamlingen d. 16. marts 2016 

 

Mødet startede med et oplæg om fibernet v Aura, hvor der blev svaret på 

spørgsmål. 

 

1. Valg af dirigent:  Julie 

2. Valg af referent:  Kirsten 

3. Valg af to stemmetællere: Inger og Annie 

4. Valg af ny formand:  Blev Rasmus 

Valg af nyt medlem i bestyrelsen: Blev Jacob 

Valg af 1. suppleant:  Blev Inger 

Velkommen til! 

 

5. Afstemning om renovering 2016/17  

Resultat:  ET KÆMPE JA!   26 ja-stemmer    fordeling: 467,5 

 Forslaget vedtaget    2 nej-stemmer  fordeling: 25 

Der var i alt 17 pers. fremmødt – 4 fuldmagter – 7 kælderrum 

 

Der hjemtages et tilbud mere, så der i alt er 3 tilbud og derefter                                                                                                         

beslutter udvalget, hvem der skal udføre opgaven. 



Der vil blive nedsat et udvalg, til at stå for projektet, så hvis man gerne vil 

have medindflydelse, skal man snarest henvende sig til Kirsten. Der vil 

komme skitser og tegninger senere. 

 

6. Afstemning om tilslutning af Aura fibernet 

Resultat: Kæmpe JA!   23 ja-stemmer 

  Forslaget vedtaget    5 nej-stemmer 

 

 

Efter endt generalforsamling rejser en beboer sig og ønsker 

følgende på referat: ”Vi er ikke beslutningsdygtige på denne 

generalforsamling, da jeg har talt med Henrik da Silva fra EJL, som 

siger at der er kommet nye Normalvedtægter, der 

erstatter/overruler vores tinglyste vedtægter”! 

Jeg – Julie Bonde har efterfølgende haft kontakt med selvsamme 

person fra EJL, som bekræfter mig i, at vores tinglyste vedtægter er 

gældende. De nye normalvedtægter er lavet for at supplere, hvis 

man ikke har tinglyste vedtægter på området i forvejen!    

   

 

_______________                                       ________________ 

Dirigent    Formand 


